
 

 

 

  

Vastaus kysymykseen (E 7/2012) Haldenin tuloväylän 

parantamista koskevasta yhteisestä vaikutusten 

arvioinnista 

 
Vigdis Giltun (FrP) on tiedustellut Ruotsin hallituksen kiinnostusta 
yhteistyöhön Norjan hallituksen kanssa Haldenin tuloväylän 
parantamista koskevan yhteisen vaikutusten arvioinnin laatimisessa. 
Hallituksen työnjaon mukaan kysymykseen vastaaminen kuuluu 
minun tehtäviini. 
 
Haldenin tuloväylän parantamisesta on keskusteltu useiden vuosien 
ajan. Ruotsi on ollut yhteydessä Norjan hallitukseen ja viranomaisiin ja 
muun muassa muistuttanut vuonon Ruotsille kuuluvien osien 
luonnon arvokkuudesta. 
 
Aiemmin tänä vuonna Norjan kalastus- ja rannikkoministeriön 
valtiosihteeri Kristine Gramstad oli yhteydessä Ruotsin 
ympäristöministeriön valtiosihteeriin Anders Flankingiin. Gramstad 
ehdotti tuolloin kokousta Haldenin kysymyksen käsittelemiseksi ja 
Flanking on suhtautunut kokouspyyntöön myönteisesti.  Haldenin 
tuloväylän parantamisen vaikutusten yhteistä arviointia koskevassa 
kysymyksessä viittaan Gramstadin ja Flankingin kokoukseen. 
 
 
Ystävällisin terveisin 
 
 
Catharina Elmsäter-Svärd 
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